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Politieke oplegger

Geachte minister, beste Tamara

Wij voorzien voor het debat een aantal (politieke) thema’s waarvan we verwachten dat ze zeker

aan bod zullen komen in de verschillende bijdrages van de fracties. Deze thema’s zijn opgenomen
als prioritaire factsheets en Q&A’s. Deze heeft u in de eerdere voorbereiding ook al voorbij zien

komen, maar de set is aangevuld en scherper geformuleerd. Het betreft:

¢ Advies sportraad (De opstelling op het speelveld, sportwet)
¢ Sport en corona

+ Vitaal bewegen (BHNN)
s+ Voortgang sportakkoord
e+ Sporten voor mensen met een handicap (incl. sporthulpmiddelen)
e Turnen

Daarnaast zijn diverse aanvullende actuele/politieke onderwerpen opgenomen. Voor deze

onderwerpen zijn Q&A's opgenomen en bij een aantal onderwerpen ook een factsheet. Het gaat
om:

« Zwemveiligheid
e Arbeidsmarkt/ professionalisering sector (human capital agenda)
¢ Maatschappelijke waarde amateurvoetbal

+ Maatschappelijke diensttijd
e Lhbti

¢ Racisme en discriminatie in en rondom het voetbal

+ Matchfixing
+ Sportblessurepreventie: hersenletsel

¢ Hartproblemen in relatie tot sport

Tot slot treft u in een apart document nog enkele overige factsheets en QA’s aan. Deze dienen

meer als achtergrond.

De spagaat op dit moment blijft het laveren tussen procesmatige opmerkingen in verband met de

lopende formatie en het tonen van ambitie met betrekking tot urgente kwesties die op dit moment

spelen. Wij hebben hiervoor een redeneerlijn voor (geclusterde) thema’s opgeschreven waar u

tijdens het debat op kunt terugvallen. Het is verstandig om in uw beantwoording binnen deze

inhoudelijke kaders te blijven.

Urgentie advies sportraad en invoering sportwet, brief “Nederland vitaal en in beweging” en

doorontwikkeling sportakkoorden.

U bevraagt mij op de invoering/wenselijkheid van de invoering van een sportwet. Zoals ook al

aangegeven in mijn brief aan u ben ik heel blij met het advies van de sportraad. Het geeft een

gedegen overzicht van de belangrijke vraagstukken in de sport ten aanzien van organisatie en

financiering. Waarbij de raad adviseert om te komen tot een robuust sportstelsel en deze

stelselverantwoordelijkheid wettelijk te verankeren. Wat de sportraad en dit kabinet delen is het

gevoel van urgentie om Nederland vitaler te maken. Een deel van de Nederlanders beweegt en

sport te weinig en dat moet veranderen. In de kabinetsbrief over bewegen hebben we met vijf
departementen een eerste schets gegeven van hoe in 2040 75% van de Nederlanders aan de

dagelijkse beweegnorm kan voldoen. Voor mij staat vast dat we daar naar toe moeten en liefst

met zoveel mogelijk ambitie. Het advies heeft een grote impact op de sport en de betrokken

overheden. Daarom wil ik zorgvuldig bekijken welke interventies het meest effectief zijn om dit te

bereiken en goed te bekijken hoe we de verantwoordelijkheid verdelen. Daarbij zullen we de

sportwet betrekken. Daarom wil ik een verdiepingsslag maken zodat een volgend kabinet hierop
kan voortbouwen en keuzes kan maken. Naast de betrokken departementen zal ik in ieder geval
de sport en de gemeenten betrekken bij deze verdiepingsslag. Ook de ondernemende
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sportaanbieders spelen hierin een rol en zal ik betrekken. Over het verloop houd ik uw kamer

graag op de hoogte.

Voor de korte en lopende termijn is mijn inzet om het Sportakkoord vanaf 2022 te gaan verlengen
omdat we nu de vruchten gaan plukken van deze deelakkoorden. We hebben de netwerken

opgebouwd, geinvesteerd en vertrouwen gewekt bij onze externe partners. Ik ga met de

sportsector het gesprek aan over hoe zij nog beter kan bijdragen aan onze beweegambities.


